



OPEN HERE

BORN IN THE GYM PROFESSIONAL LINE SUPPLEMENTS



COLLAREGEN®

INGREDIENTS FOR TITANIUM JOINTS, CARTILAGE & TENDONS



400 g/ 0,88 lbs

BLACK SERIES

	HQ COLLAGEN		MINERAL JOINT SUPPORT		INNOVATIVE VIT. C FORM
PRODUCT QUALITY	72 PORTIONS	5 OF COLLAGEN HYDROLYSATE g PER PORTION	VITAMIN & MINERALS		

Food supplement • Nahrungsergänzungsmittel • Suplement diety

COLLAREGEN Food supplement in powder, containing collagen hydrolysate, vitamin C as well as manganese and copper. With sweetener.

The product contains collagen, main component of connective tissue and innovative highly absorbable microencapsulated Vitamin C (PureWay-C®) which contributes to normal collagen formation for the normal function of cartilage and bones. COLLAREGEN also contains manganese and copper (in the form of amino acid chelates Albion™) which contribute to the normal formation of connective tissue. The product is intended for people who care about their connective tissue and want to maintain it in good condition. It is also strongly recommended for people exposed to joints, cartilage & tendons loads, such as during exercises. **Recommended use:** take 1-2 portions between meals. Dissolve 1 portion of the product (5,5 g of powder = 2 scoops) in 100 ml of water; use a shaker for at least 10 seconds.. Consume directly after preparation. Do not exceed the recommended daily dose. Food supplements should not be used as a substitute for a varied and balanced diet. A varied and balanced diet and a healthy lifestyle are recommended. **Warning:** the product should not be taken during pregnancy, breastfeeding and by people with hypersensitivity to any of the constituents of the preparation. Keep out of reach of children. **Ingredients:** collagen hydrolysate, acidity regulators – malic acid, citric acid; flavourings, maltodextrin, vit. C (L-ascorbic acid, microencapsulated PureWay-C® complex), sweetener – sucralose; manganese bisglycinate (manganese amino acid chelate Albion™), copper bisglycinate (copper amino acid chelate Albion™), colours: carotenes (A), carmine (B), riboflavins (C), E 150c (D), E 150d (E), E 133 (F). (A)-(F) – Depending on the flavour of the product for ingredients used see symbols (A-F) beside for the date of minimum durability (best before). Manufactured on a production site that uses derivatives of milk, eggs, soy, nuts, peanuts, cereals containing gluten, fish, crustaceans, molluscs.

COLLAREGEN Nahrungsergänzungsmittel in Pulverform mit Süßungsmittel, enthält Kollagen-Hydrolysat, Vitamin C, Mangan und Kupfer. Dieses Produkt enthält Kollagen, den wichtigsten Bestandteil des Bindegewebes, und innovatives, leicht absorbierbares, mikroverkapseltes Vitamin C (PureWay-C®), das zu einer normalen Kollagenbildung für eine normale Funktion der Knochen und Knorpel beiträgt. COLLAREGEN enthält außerdem Mangan und Kupfer in Form von Aminosäurechelate Albion™, das ebenfalls zur normalen Bildung von Bindegewebe beiträgt. Das Produkt dient der Pflege des Bindegewebes und wird besonders bei starker Belastung von Gelenken, Knorpeln und Sehnen empfohlen, beispielsweise beim Sport.

Verzehrempfehlung: 1-2 Portionen täglich zwischen den Mahlzeiten einnehmen. 1 Portion (5,5 g Pulver = 2 Messlöffeln) in 100 ml Wasser in einem Shaker für mindestens 10 Sekunden lang mixen. Gleich nach der Zubereitung verzehren. Die empfohlene tägliche Verzehrmenge darf nicht überschritten werden. Nahrungsergänzungsmittel sollten nicht als Ersatz für eine abwechslungsreiche, ausgewogene Ernährung und eine gesunde Lebensweise verwendet werden. **Warnhinweise:** das Produkt sollte nicht während der Schwangerschaft und Stillzeit sowie von Personen bei Überempfindlichkeit gegen einen der Inhaltsstoffe des Präparates eingenommen werden. Außerhalb der Reichweite von kleinen Kindern aufbewahren. **Zutaten:** Kollagen-Hydrolysat, Säureregulatoren Äpfelsäure, Citronensäure; Aromen, Maltodextrin, Vit. C (L-Ascorbinsäure, mikroverkapselter PureWay-C® Komplex), Süßungsmittel Sucralose; Mangan-Bisglycinat (Mangan Aminosäurechelate), Kupferbisglycinat (Kupfer Aminosäurechelate), Farbstoffe: Carotin (A), Echtes Karmin (B), Riboflavine (C), E 150c (D), E 150d (E), E 133 (F). (A)-(F) – Je nach Geschmack des Produktes befindet sich das Symbol (A-F) der verwendeten Komponenten neben dem Mindesthaltbarkeitsdatum (mindestens haltbar bis). Das Produkt wurde in einem Betrieb hergestellt, der auch Zutaten wie Milch, Eier, Soja, Schalenfrüchte, Erdnüsse, glutenhaltiges Getreide, Fische, Krebstiere und Weichtiere verarbeitet.

POLSKA SUPLEMENT DIETY W PROSZKU ZAWIERAJĄCY HYDROLIZAT KOLAGENU, WITAMINĘ C ORAZ MANGAN I MIEDŹ. Zawiera substancję słodzącą. Produkt uzupełnia dietę w kolagen stanowiący fundamentalny składnik tkanki łącznej, a także w innowacyjną, doskonale przyswajalną, mikrokapsułkowaną witaminę C (PureWay-C®), która pomaga w produkcji kolagenu w celu zapewnienia prawidłowego funkcjonowania chrząstki (w tym chrząstki stawowej) i kości. Dodatkowo COLLAREGEN został uzupełniony o mangan oraz miedź (w postaci chelatów aminokwasowych Albion™), przyczyniając się do prawidłowego tworzenia tkanki łącznej. **Preparat przeznaczony dla wszystkich osób dążących do utrzymania w dobrej kondycji tkanki łącznej, zaangażowanej w tworzenie aparatu ruchu** (ścięgna, chrząstka stawowa, kości), a poddawanej dużym obciążeniom np. u osób aktywnych fizycznie. **Zalecana dzienna porcja:** 1-2 porcje dziennie pomiędzy posiłkami. 1 porcję (5,5 g proszku = 2 miarki) rozpuścić w 100 ml wody, używając do tego shakera przez co najmniej 10 sekund. Spożyć zaraz po przygotowaniu. Nie należy przekraczać porcji zalecanej do spożycia w ciągu dnia. Suplement diety nie może być stosowany jako substytut różnicowanej diety. Zalecany jest zrównoważony sposób żywienia i zdrowy tryb życia. **Uwaga:** preparatu nie należy stosować w przypadku ciąży, karmienia piersią lub nadwrażliwości na którykolwiek ze składników preparatu. Przechowywać w sposób niedostępny dla małych dzieci. **Składniki:** hydrolizat kolagenu, regulator kwasowości – kwas jabłkowy, kwas cytrynowy; aromaty, maltodekstryna, wit. C (kwas L-askorbinowy, mikrokapsułkowany kompleks PureWay-C®), substancja słodząca – sukraloza; diglicynian manganu (chelate aminokwasowy manganu Albion™), diglicynian miedzi (chelate aminokwasowy miedzi Albion™), barwniki: karoteny (A), karmin (B), ryboflawiny (C), E 150c (D), E 150d (E), E 133 (F). (A)-(F) – W zależności od smaku produktu symbol (A-F) użytego składnika znajduje się obok daty minimalnej trwałości (najlepiej spożyć przed). Wyprodukowano w zakładzie wykorzystującym składniki pochodzące z mleka, jaj, soi, orzechów, orzeszków ziemnych (arachidowych), zbóż zawierających gluten, ryb, skorupiaków, mięczaków.

PUREWAY logo and trademark information.

Albion™ is a trademark of Balchem Corporation or its subsidiaries.

Supplement facts

Nutrition information/ Nährwertinformation/ Informacja żywieniowa	1 portion/ 1 Portion/ 1 porcja (5,5 g)	2 portions/ 2 Portionen/ 2 porcje (11 g)
Collagen hydrolysate/ Kollagen-Hydrolysat/ Hydrolizat kolagenu	5 g	10 g
Vitamin C/ Witamina C	40 mg (50%*)	80 mg (100%*)
Manganese/ Mangan (as amino acid chelate Albion™/ Aminosäurechelate Albion™/ z chelatu aminokwasowego Albion™)	0,30 mg (15%*)	0,60 mg (30%*)
Copper/ Kupfer/ Miedź (as amino acid chelate Albion™/ Aminosäurechelate Albion™/ z chelatu aminokwasowego Albion™)	0,15 mg (15%*)	0,30 mg (30%*)

*NRVs/ NRV/ RWS – nutrient reference values/ Nährstoffbezugswert nach LMIV/ referencyjne wartości spożycia.

COLLAREGEN®

Food supplement with sweetener/
Nahrungsergänzungsmittel mit Süßungsmittel/
Supplement diety. Zawiera substancję słodzącą.
Best before (Exp)/ Unopened, keep in a dry
and cool place. Lot No./ Mindestens haltbar
bis (Exp)/ Ungeöffnet, kühl und trocken
aufbewahren. Losnummer/ Najlepiej spożyć
przed (Exp)/ Przechowywać w suchych
pomieszczeniach, w temperaturze
pokojowej, w szczelnie zamkniętych
opakowaniach. Ozn. partii produkcyjnej:

400 g/ 0,88 lbs

72 portions/ Portionen/ porcje

Producer/ Hersteller/ Producent:
OLIMP LABORATORIES Sp. z o.o.
Pustynia 84F, 39-200 Dębica, Poland
tel. +48 146803200, fax +48 146803265
e-mail: info@olimpsport.com

OLIMSPORT.COM

